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Soros havi ülését tartotta kedden Hargita Megye Tanácsa. Az ülést Petres Sándor alelnök vezette,
mivel Borboly Csaba elnök az ellene folyó vizsgálat miatt nem vehetett részt a tanácsülésen.

Az Erdélyi Magyar Néppárt frakciója több napirendi pont kapcsán is megfogalmazta fenntartásait. A
Néppárt színeiben mandátumot nyert Orosz Pál Levente (a képen középen) a Marosvásárhelyi
Rádió és Hargita Megye Tanácsa közötti együttműködési szerződéssel kapcsolatban élt módosító
javaslattal, kérve, foglalják bele a szerződésbe, hogy Hargita Megye Tanácsának bemutatása, a
rádióban való népszerűsítése a jelenlegi frakciók százalékában történjen. A képviselők többsége
elvetette  a  javaslatot,  arra  hivatkozva,  hogy  egyoldalúan  nem módosíthatnak  a  szerződésen,
előzőleg értesíteni kellett volna a rádiót erről a szándékról, ugyanakkor amennyiben szükséges lesz,
a  későbbiekben  egyeztetnek  a  szerződés  módosításáról  későbbi  testületi  üléseken.  „Mindezt
személyesen követni fogom” – jelentette ki Orosz Pál Levente.

Sorbán Attila (a képen balra) felszólalásában felhívta a figyelmet az úgynevezett e-kormányzásról
szóló napirendi pont határozattervezetének hiányosságaira. Hangsúlyozta: ebben a formában a
Néppárt nem tudja támogatni a határozatot. Hargita Megye Tanácsának vezetősége, belátva a hibát,
elnapolta a tervezet megvitatását.

Sorbán  ugyanakkor  rámutatott  arra  is,  bár  nemsokára  egy  esztendeje,  hogy  megalakult  a
képviselő-testület,  és egyedül  csak a Néppártot  hagyják ki  a  különböző bizottságokból.  „Ezért



javasoltam, hogy, ha néppártosokat is beválasztanak a bizottságokba, bebizonyítjuk, hogy mi is a
megye érdekeit képviseljük. Konstruktív ellenzék akarunk lenni” – fogalmazott Sorbán.

Danguly Ervin néppárti tanácsos az Ezer székely leány napja rendezvény számára kiutalt 15 ezer
lejt kevesellte. Úgy vélte, egy hasonló rendezvény sokkal többet érdemel. Ugyanakkor felrótta,
hogy az általuk javasolt szakembert, a nagy elismerésnek örvendő gyergyószentmiklósi Kis Portik
Irént  nem  választották  be  a  szakbizottságba,  így  személyes  véleményét  megfogalmazva
kijelentette: nem lát garanciát arra, hogy az elbírálások objektívek lesznek.
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